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Foto Martina Kůstková

Jeden. Přesně tolik koní se kvalifikovalo do záři
jového finále drezurních chovatelských soutěží 
nazvaných Kritéria mladých koní v šestiletém roč
níku. Trakéna Heidekruga (Dramatiker x Sky Dan
cer) tam dovedla jezd kyne Adéla Neumannová, 
kvalifikačních kol se v roce 2016 účastnilo 5 koní. 
V dalších kategoriích se kvalifikovalo 5 (Sletí) a 13 
(4letí) koní. Co se týká bodujících koní mezi sko
kany, tam je 6letých klisen 29, hřebců a valachů 
20, Sletých klisen 30, hřebců a valachů 28,4letých 
klisen 34, hřebců a valachů 30. Připomínáme, že 
podle pravidel do finále postupuje 20 nejiepšich. 
Abychom byli kompletní, do pardubického fi
nále KMK všestrannosti mají kvalifikaci 4 šestiletí, 
15 pětiletých a 16 čtyřletých koní.
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AKTUALN ĚI V 58 letech vyhrát zlatou olympijskou 
medaili - kdo z nás to má?

20 PODKOVÁNI
Stejně jako každý jezdec si i každý 
kůň zaslouží kvalitní „obutí" - 
a bez ruční práce se to neobejde!

42 970
To se mi líbí

tl Pozvat přátele к označení vaší stránky jako To se mi 
U libi

Nutmorse
SOUTĚŽ
Hrajte o 2 balení
NutriHorse rtetr>Y-„ - ~ -

30 VÝCVIK
Přinášíme několik cvičení, 
aby váš (nejenom mladý) 
kůň docílil dobrého cvalu.

Osobnost Hannah Francis již za svého krát
kého života vyvolala celosvětovou vlnu 
solidarity - v ještě větší míře však 
pokračuje po její smrti.

Soutěžní otázka zní: i

Jaké balení 
NutriHorse Detox 
nabízí e-shop 
Horsecare.cz?

Odpovědi zasílejte do 9.9.2016 
na redakce@jezdectvi.cz.
Správné odpovědi budou slosovány!

JEZDECKÉVYBAVENÍ
Být členem týmu je skvělé, 

obzvláště když je dobře vidět! dlWWllIIIII
SPORTOVNÍ SPECIÁL

50 Francesca Koiowrat-Krakowská: 

Úspěch na „republice" i na „Evropě

siflllliil
52 Paralym Piada:

Anastasja Vištalová, Lata Brandis a Kinští 

58 Lii Smokin Gun a Lukáš Brůček ve světové třicítce 

60 ČSP Ptvrov: V noci zářil Marek Klus
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editorial

Bojí se váš kůň spreje 
nebo strojku na stříhání 
srsti? Poradíme, jak ho 
strachu zbavit

JEZDECKE UMĚNÍ
V návaznosti na velký ohlas textu 

o Bentu Branderupovi přinášíme jeho 
další poznatky a zkušenosti. Zkuste je 
uvést do praxe a dejte nám vědět, jak 

se vám jeho rady osvědčily.

42
QUI SE 
KONZl

CHOV
Kdo sleduje dění ve Svazu chovatelů českého
teplokrevníka, musí se ptát -
opravdu je Equisetvis Konzulent takový strašák?

62 Slovensko: CSIO Šamorín a GP Bratislava 

64 mGr pony: Nejcennější medaile na jih 

66 České hymny na zahraničních kolbištích 

68 Skromný 17násobnv mistr Jiří Nesvačil st.
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Pojdte se podívat, co se stane, když je 

pár chladnokrevných hřebců vypuštěno 
společně do výběhu...

FOTOUDÄLOST
Poprvé se konalo mistrovství ČR všestran nosti pro 
všechny kategorie na jednom místě - a nebylo to 
nikde jinde, nežna slavném pardubickém závodišti!
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69 Spřežení: MS Fiber, CAIO-W Nebanice

70 Western: Rozhodčí otevřeně o módních trendech 

72 Dostihy: V Berlíně česká jízda bez peněz

74 České stupně vítězů

BEZ DIVÁKŮ to nepůjde
Konec dovolených a prázdnin, začátek školy - 

uteklo to, že? Nám též, protože to byly opravdu 
divoké dva měsíce, těch „podujatí bolo priveľa", 
řekli by naši východní bratři, pro které mimocho
dem přinášíme také pravidelné zpravodajství. 
Naše redakce a naši spolupracovníci (bez vás 
by to nešlo zvládnout vůbec, moc děkujeme!) 
nechyběli na žádných důležitých republikových 
či regionálních akcích. Ovšem koho jsme tam 
postrádali, byli diváci. V Čechách je opravdu 
velmi málo jezdeckých událostí, kam jich přijdou 
stovky, o tisících už ani nemluvě. Přitom obliba 
koní ve společnosti je vysoká, také počty koní se 
zvyšují, v ČR stále vzniká různorodá zábava pro 
celé rodiny a zvláště o prázdninách praskala ta
ková místa včetně olympijských parků ve švech 
- ale na jezdecké závody, chovatelské přehlídky, 
ba ani na dostihy se davy lidí opravdu nehrnou. 
A pořadatelé si neuvědomují jednu věc: když 
budou diváci, budou Ì sponzoři, A bude též pro
pagace, za kterou se zatím musí tvrdě platit. Do
konce i sledovanost televizních záznamů těchto 
akcí je velmi nízká (sami si ověřte na http:// 
mediamania.tyden.cz/rubriky/statístiky/), takže 
když už se řídícími organizacemi nebo pořadateli 
dotované záznamy vytvoří, sleduje je minimum 
diváků Lna to se přece dívají zase jenom koňáci," 
uslyšela jsem tuhle). Přilákat zájem diváků a tím 
zájem médií právě v tomto pořadí je běh na 
dlouhou trať, ale začít se musí. Potupná byla 
částečně i brazilská olympiáda, kde tribuny při 
drezuře a všestrannosti zely prázdnotou a pro 
jezdecký sport to nebude do budoucna dobré 
vysvědčení. Naopak, jak čeští skokoví jezdci zažili 
na vlastní kůži ve Falsterbu a Dublinu, jezdecký 
sport může být zábavou pro tisíce rodin. A v ta
kovém kotli se závodí i fandí úplně jinak! Spoko
jeni pak budou jak pořadatelé, tak sami účastníci 
-jezdci, majitelé či chovatelé.

Avšakje velmi zajímavé, že někdo je schopen si 
i platit, aby se o něm psalo, naopak někdo si zase 
hodně hlídá, aby se o něm moc nepsalo.

Přejeme vám krásné chvil ky ve společnosti - ča
sopisu Jezdectví..,

fcleřrá Motyginová 
Šéfredaktorka
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